

Award Force judging experience [transcript]

Judging or evaluation is, without a doubt, the most complex part of many awards programs. You need to collect large volumes of scores, as well as comments, and accuracy is paramount. In addition, your judges need to enjoy the process and feel comfortable to focus on delivering the expertise you need.

Judging with Award Force is fast, easy to do, and will help judges feel great about being involved with your program.

The judge's entry summary is clean and easy to navigate. Because Award Force is responsive, it provides a great experience for your judges whether they're on desktop, laptop or tablet.

The summary list provides an overview of entries to be judged, including key information like entry name, status, and a clear thumbnail to help remember each entry. This summary column will show scores once marked.

The list can be expanded to show more entries at once. The search control allows judges to filter their work, for example, by status. When judging multiple categories, judges can easily switch between them.

We offer four judging modes, which can be used together or independently to achieve the outcomes you're looking for. You can have multiple stages of judging running sequentially or in parallel—the combinations are limitless.

Let's get you up to speed with those modes now.

Qualifying

Our qualifying mode enables you to make pass and fail decisions on submissions and is perfect for shortlists!

Judges simply review the entry on the left, view any attachments on the right, and make their decision using the clear and obvious buttons at the top of the page.

If you have a large number of submissions and would like to save your judges some time—you can proof the quality and integrity of entries first! You could have a group of administrators perform the initial qualifying round, before moving qualified entries to your judges.

It's entirely up to you. Award Force can be configured to meet your program requirements and run exactly how you need it to.

Top pick

Top pick is our ranking mode and is used to determine the top preferences of a large judging panel and find the leading submissions by consensus.

Judges simply rank their preferred submissions, while Award Force does the heavy lifting by applying the "single transferable vote" result calculation – the same scoring system used in many elections.

Here we use the example of 4 top picks, but you can decide how many picks the judges can make.

Once the scores are tallied, you can then decide to move winning entries to another stage in your program OR simply award the winners right there and then.

Public voting

Public voting is great for viral competitions or contests, where you want members of the public to have a say in who gets recognised by your program.

You decide how many votes each member of the public can cast, and they simply lend their voice by allocating their votes to one or many entries.

Increase engagement in your program with public voting, and expose your sponsors to a larger audience.

You can link public voting together with other judging modes to find winners who are appealing to experts, but are also popular amongst your broader community.

VIP judging

VIP Judging is our score based judging mode, the perfect way to have expert judges give their considered input.

The judging view is designed for all information to be on one page. No clicking back and forth to review different elements of the entry.

It's really clean, and easy for the judge.

On the left are all the entry details that you've chosen to display. At the bottom are any associated attachments.

On the right we have the score selector. You can even give guidelines for scoring each section of the submission.

The scores are then added together to give the submission a total score, which can be compared to other total scores for easy identification of a winner.

World-leading awards programs choose Award Force.
Big or small, you can too.

Get in contact to find out how we can help improve your judging experience, expand your program reach through judging and provide your program with the world's most powerful and comprehensive tools for evaluating submissions.

Judging experience FR

Target duration: Less than 5 minutes

Word count: 841

Storyboard in [blue](#)

Script copy in black

L'évaluation et le verdict constituent, sans aucun doute, la partie la plus complexe de nombreux programmes de prix. Vous devez collecter un grand nombre de notes, ainsi que des commentaires, et l'exactitude est primordiale. En outre, votre jury doit apprécier le processus et se sentir à l'aise pour vous fournir l'expertise que vous attendez de leur part.

[Show UI of entries being judged at speed \(multiple entries being scored, ranked or voted on\).](#)

Evaluer les candidatures avec Award Force est rapide, facile, et aidera le jury à être à l'aise à travers tout le processus d'évaluation.

[Cut to the entry summary page, slow pan down, scroll up and zoom out to show the UI on a tablet.](#)

La vue résumant les candidatures pour le jury est propre et facile à consulter. Parce que c'est une plateforme responsive, Award Force offre une superbe expérience aux membres de votre jury, qu'ils soient sur un ordinateur de bureau, un ordinateur portable ou une tablette.

[UI highlighting](#)

La liste récapitulative fournit une vue d'ensemble des candidatures à évaluer, y compris des informations clés comme le nom de la candidature, le statut et une vignette claire pour aider à se souvenir de chaque candidature. Cette colonne récapitulative affiche également les notes une fois qu'elles sont attribuées.

[UI highlighting](#)

La liste peut être étendue pour afficher plus de candidatures à la fois. L'option de recherche permet aux membres du jury de filtrer les candidatures qui leur sont assignées, par exemple, par statut. Lorsqu'ils évaluent des candidatures à travers plusieurs catégories, les membres du jury peuvent facilement passer de l'une à l'autre.

Nous proposons quatre modes d'évaluation qui peuvent être utilisés ensemble ou indépendamment pour obtenir les résultats que vous souhaitez. Vous pouvez avoir plusieurs étapes d'évaluation qui se déroulent de manière séquentielle ou en parallèle - les combinaisons sont illimitées.

Découvrons ces modes.

Text:

Qualification

Show simple ticks and crosses appearing above a number of submissions, with the fails falling away and passes forming a new group.

Le mode "Qualification" vous permet de prendre des décisions positives ou négatives à propos des candidatures; c'est le mode parfait pour établir des pré-sélections ou des listes de finalistes !

UI highlighting

Les membres du jury examinent simplement la candidature sur la partie gauche, visualisent les pièces jointes à droite et prennent leur décision en utilisant les boutons clairs et visibles en haut de la page.

Show loads of entries being quickly passed or failed and then shifting the passed submissions to 3 judges.

Si vous avez un grand nombre de candidatures et que vous souhaitez faire gagner du temps à votre jury, vous pouvez en premier lieu vérifier la qualité et l'intégrité des candidatures. Vous pouvez demander à un groupe d'administrateurs d'effectuer le premier tour de qualification, avant de ne transmettre que les candidatures qualifiées à votre jury.

-->Show abstraction of UI changing based on different requirements.

C'est à vous de décider. Award Force peut être configuré pour répondre aux exigences de votre programme et fonctionner exactement comme vous le souhaitez.

Text:

Classement

Show submissions rising in graph view, similar to modern election results would. Cut back and forth between users judging.

Le mode d'évaluation Classement est utilisé pour déterminer les préférences d'un jury avec beaucoup de membres afin de trouver les meilleures candidatures par le biais du consensus.

Show the UI, with a submission being ranked and then representative STV action.

Les membres du jury doivent simplement classer les candidatures qu'ils préfèrent, et Award Force fait le gros du travail pour calculer le résultat en appliquant la technique du "vote unique transférable" - le même système de notation utilisé dans de nombreuses élections.

Show the UI with 4 top pick options then cut to 5, 6, 7 top picks.

Nous utilisons ici un exemple avec 4 choix, mais vous pouvez décider du nombre de choix que peut faire votre jury.

Show submission scores being added, top picks rising and then shifting to another stage. Cut to a winner medal/ribbon being placed on the first, second and third entry.

Une fois les notes calculées, vous pouvez décider de transférer les candidatures gagnantes à une autre étape de votre programme OU simplement de récompenser les gagnants sur-le-champ.

Text:

Vote public

Show members of the public voting. Zoom in on one member, then visual representation of number of votes being allocated to member. Show the member voting in the UI. Linger on UI.

Text: Viral, competitions, contests.

Le vote du public est idéal pour créer du buzz autour d'un concours ou d'une compétition en demandant aux membres du public de participer à la sélection des gagnants.

Vous décidez du nombre de votes dont dispose chaque membre du public, il ne leur reste plus qu'à allouer leurs votes aux candidatures qu'ils préfèrent.

Show person holding loudspeaker, screaming fake brand names to an increasingly large audience.

Augmentez l'engagement dans votre programme grâce au vote du public, et exposez vos sponsors à un public plus large.

Using same action as explainer video - show the modes merge.

Show a representative image of experts and members of the public in joyous agreement.

Vous pouvez associer le mode vote du public à d'autres modes d'évaluation afin de trouver les gagnants que vos experts approuvent et qui reflètent également la préférence d'une communauté plus large.

Text:

Jury VIP

Show experts making an assessment.

Le mode Jury VIP est notre mode d'évaluation basé sur l'attribution de notes, idéal pour qu'un jury d'experts donnent leur avis professionnel sur les candidatures.

Show the UI - highlight areas.

L'interface du jury est conçue pour que toutes les informations soient clairement affichées sur une seule et même page. Pas besoin de cliquer pour passer en revue les différents éléments d'une candidature.

Show the UI - highlight areas.

C'est vraiment propre, et facile pour le jury.

Sur la gauche se trouvent tous les détails de la candidature que vous avez choisi d'afficher. En bas, vous trouverez les pièces jointes associées.

Show the UI - highlight areas.

A droite, nous avons le sélecteur de score. Vous pouvez même donner des indications pour la notation de chaque section de la candidature.

Show scores being added.

Les scores sont ensuite additionnés pour donner à la candidature un score total, qui peut être comparé au total d'autres candidatures pour faciliter l'identification d'un gagnant.

Recap slide: 4 modes, plus chained modes being ticked off.

Des programmes de récompenses de renommée mondiale choisissent Award Force. Petits ou grands, vous le pouvez aussi.

Contactez-nous pour savoir comment nous pouvons vous aider à améliorer votre processus d'évaluation, à étendre la portée de votre programme et à le doter des outils les plus puissants et les plus complets au monde pour l'évaluation des candidatures.